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Adresse GT GLASS 
Room No 1510, Haiwei Plaza, 
250100 JINAN

Pays République du Peuple Chine

PRODUITS OU MACHINES
GT GLASS having 9 years experience in the glass field and have High Tech Production Line and Inspection Department to cater
International Market through 9 years continuous efforts .In spite of having tough competition in Glass material Business, we could achieve
export sales of more than 8000 Mt glass tubes of Neutral glass tube, Borosilicate glass tube and Lighting glass tube etc each year. GT
GLASS has gotten professional team to cater different products in different market segments and have won good reputation in International
market by giving best service to its customers. We select best logistics option for timely delivery which is most important for customers. All
these give us an edge over our competitors.

Company Profile of GT GLASS

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Les informations publiées sur ce document sont soumises au droit d´auteur et appartiennent à la société en question resp. à la source des
addresses. Tous les droits sont réservés expressément. N´importe quel utilisateur qui accède à un tel matériel peut faire ainsi seulement
pour sa propre utilisation personnelle, et l´usage d´un tel matériel est au risque unique de l´utilisateur. La redistribution ou toute autre
exploitation commerciale des addresses est expressément interdite. Là où une addresse est fournie par un tiers, chaque utilisateur
accepte d´observer et être lié par les limites spécifiques de l´utilisation. Glass Global ne représente ou n´approuve pas l´exactitude ou la
fiabilité d´aucune des informations citées dans les adresses ou pages externes auxquelles l´on se réfère ici.www.glassglobal.com - The
International Portal to the Glass Industry - OGIS GmbH

powered by www.glassglobal.com


